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Abstract (en)
A chair lift with fixed attachments is equipped at the departure station with a conveyor belt 16 which brings the skiers to the loading point 15 where
they are taken up, while walking, by a chair 11, which picks them up. The engagement of the skiers on the conveyor belt 16 is controlled by the
passage of the chair, which will take up these skiers, in front of a detector 22. Access to the conveyor belt 16 is controlled by a gate 20, managed by
the detector 22, fastened to the entry pilon (pole, support) of the station. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un télésiège à attaches fixes est équipé à la station de départ d'un tapis roulant 16, qui amène les skieurs à l'emplacement d'embarquement 15 où
ils sont pris en charge en marche par un siège 11, qui les rattrape. L'engagement des skieurs sur le tapis roulant 16 est commandé par le passage
du siège, qui prendra en charge ces skieurs, devant un détecteur 22. L'accès au tapis roulant 16 est commandé par un portillon 20, piloté par le
détecteur 22, fixé au pylône d'entrée de la station. <IMAGE>
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